
         

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
     ΝΟΜΟΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ
     ΔΗΜΟΣ ΖΙΤΣΑΣ
      Έδρα: Ελεούσα
     Αρ. Αποφ.: 91/2015

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
 Από  το  Πρακτικό  Αρ.  04/02-04-2015
συνεδρίασης  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  του
Δήμου Ζίτσας. 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ
  Έγκριση  απολογισμού  –  αποτελεσμάτων
χρήσεως  2014  και  προϋπολογισμού  –
προγράμματος  εργασιών  χρήσεως  2015  του
ΤΟΕΒ Κρύας – Λαψίστας.

  Στην Δημοτική Κοινότητα Ελεούσας και στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού
Συμβουλίου  που  βρίσκεται  στο  παλαιό  Δημοτικό  Κατάστημα  επί  της  οδού
Λασκαρίνας  3α , σήμερα  στις  02  του  μήνα  Απριλίου  του  έτους  2015,  ημέρα  της
εβδομάδας  Πέμπτη  και  ώρα  20.00  συνήλθε  σε  τακτική  δημόσια  συνεδρίαση  το
Δημοτικό  Συμβούλιο  του  Δήμου  Ζίτσας,  ύστερα  από  την  αριθ.  4959/27-03-2015
έγγραφη  πρόσκληση  του  Προέδρου  του  Δ.Σ.,  η  οποία  δημοσιεύτηκε  στον  ειδικό
χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και στην ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε
με  αποδεικτικό  ή  γνωστοποιήθηκε  στον  κ.  Δήμαρχο,  στους  κ.κ.  Δημοτικούς
Συμβούλους,  στον  Πρόεδρο  της  Δημοτικής  Κοινότητας  Ελεούσας  και  στους
Προέδρους ή εκπροσώπους των Τοπικών Κοινοτήτων σύμφωνα με το άρθρο 67 του
Ν. 3852/2010, για συζήτηση και λήψη σχετικής αποφάσεως.
  Η  πρόσκληση  επίσης  κοινοποιήθηκε  ή  γνωστοποιήθηκε  στον  αναπληρωτή
Πρόεδρο  του  Τοπικού  Συμβουλίου  Νέων  της  Δημοτικής  Ενότητας  Πασσαρώνος
(λόγω παραίτησης της Προέδρου) και στους Προέδρους των Τοπικών Συμβουλίων
Νέων των Δημοτικών Ενοτήτων, Εκάλης και Μολοσσών. 
  Στην συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου σε σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών
Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες κατά την έναρξη της συνεδρίασης οι είκοσι έξι  (26),
δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1. Λιάκος Παναγιώτης
2. Σταλίκας Γεώργιος

  3. Βότσικας Αλκιβιάδης 
  4. Σφήκας Νικόλαος 
  5. Γεωργούλη Γιαννούλα 
  6. Ράρρας Φώτιος
  7. Καρατασίτσας Ανέστης  
  8. Μαλισσόβας Παναγιώτης  
  9. Γρίβας Περικλής
10. Μάστακας Θωμάς 
11. Μιχάλης Στέφανος 
12. Μπότσιου Δήμητρα 
13. Λάμπρου Δημήτριος 

14.Παπαδημητρίου-Θεμελή Χριστίνα
15.Παπαγιαννόπουλος Χρήστος 
16.Γκουγιάννος Ευάγγελος 
17.Γαρδίκος Βασίλειος 
18.Γκαραλέας Δημήτριος
19.Τσακανίκας Δημήτριος 
20. Λεοντίου Κων/νος 
21. Xανδόλιας Απόστολος 
22. Καλογήρου Ιωάννα
23. Βούζας Χρυσόστομος 
24. Καλόγηρος Δημήτριος 
25. Μανούσης Σωτήριος 
26. Ματσάγκας Εμμανουήλ 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1. Στέφος Θεόδωρος

ο οποίος δεν προσήλθε αν και κλήθηκε νόμιμα.

Στη συνεδρίαση παρέστησαν:
 Ο Δήμαρχος κ. Πλιάκος Μιχαήλ 
 Πρόεδροι και Εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων. 
 Ο  υπηρεσιακός  Γραμματέας  κ.  Δρόσος  Ιωάννης  για  την  τήρηση  των

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου.
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  Η Δημοτική Σύμβουλος κ. Παπαδημητρίου-Θεμελή Χριστίνα αποχώρησε από την
συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 1ου θέματος της ημερήσιας διάταξης, ο Δημοτικός
Σύμβουλος  κ.  Ράρρας  Φώτιος  ύστερα  από  την  ψήφιση  του  7ου θέματος  της
ημερήσιας διάταξης και ο Δημοτικός Σύμβουλος κ. Βούζας Χρυσόστομος κατά την
συζήτηση του 8ου θέματος της ημερήσιας διάταξης. 
Επί του 8  ου   θέματος της ημερήσιας διάταξης:
  Ο  Πρόεδρος  αφού  κήρυξε  την  έναρξη  της  συνεδρίασης,  αναφερόμενος  στο
παραπάνω θέμα, έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο κ. Βότσικα Αλκιβιάδη, ο οποίος
αναφέρθηκε στα κυριότερα σημεία της έγγραφης εισήγησης, που είχε δοθεί  στους
Δημοτικούς Συμβούλους, κατατέθηκε προκειμένου να εγγραφεί στα πρακτικά και έχει
ως εξής:
  «Με την παράγραφο 5 του άρθρου 94 του Ν. 3852/2010, προστέθηκε στο άρθρο 75
παρ. Ι του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, τομέας υπό στοιχείο η’ και υπό τον τίτλο
«Αγροτική Ανάπτυξη – Κτηνοτροφία -  Αλιεία», στον οποίο περιλαμβάνεται  μεταξύ
των άλλων και η άσκηση εποπτείας από τους δήμους, όπου εδρεύουν, των Τοπικών
Οργανισμών  Εγγείων  Βελτιώσεων  (Τ.Ο.Ε.Β.),  των  Προσωρινών  Διοικουσών
Επιτροπών (Π.Δ.Ε.) και των Τοπικών Επιτροπών Άρδευσης (Τ.Ε.Α.) σύμφωνα με τις
διατάξεις  του  ν.δ.  3881/1958  (ΦΕΚ  181  Α΄), όπως ισχύει  και  τις  κατ’  εξουσιοδότησή του
εκδοθείσες κανονιστικές πράξεις, καθώς και η αξιοποίηση εγγειοβελτιωτικών έργων
με εφαρμογή σωστής άρδευσης και στράγγισης.
   Στην Δημοτική Κοινότητα Ελεούσας, που είναι και η έδρα του Δήμου μας, εδρεύει ο
Τοπικός Οργανισμός Εγγείων Βελτιώσεων ΤΟΕΒ Κρύας-Λαψίστας, ο οποίος με το
αρ.  πρωτ.377/12-01-2015  έγγραφό  του  μας  απέστειλε,  προς  έγκριση  από  το
Δημοτικό  Συμβούλιο, πίνακα απολογισμού εσόδων και εξόδων οικονομικού έτους
2014 και  αποτελέσματα χρήσης 2014, τα οποία σας θέτω υπόψη. 
  Σύμφωνα με τον παραπάνω πίνακα εσόδων και εξόδων, τα έσοδα χρήσης ανήλθαν
στο ποσό των 392.693,99 ευρώ, εκ των οποίων το ποσό των 22.336,03 ευρώ είναι
χρηματικό υπόλοιπο προηγούμενης χρήσης και τα έξοδα στο ποσό των 299.879,88
ευρώ με ταμειακό υπόλοιπο στις 31/12/2014 ποσού 27.454.79 ευρώ.
  Επίσης με το ίδιο έγγραφο μας απέστειλε τον προτεινόμενο προϋπολογισμό οικ.
2015 σύμφωνα με τον οποίο τα έσοδα προϋπολογίζονται να ανέλθουν στο ποσό των
950.000,00 ευρώ όσο και τα έξοδα, καθώς και το πρόγραμμα εργασιών χρήσεως
2015.
  Ύστερα  από  τα  παραπάνω  και  κατόπιν  επισημάνσεων  από  την  έκθεση  της
επιτροπής  εποπτείας  που  συστήθηκε  με  την  98/1620/30-01-2015  απόφαση
Δημάρχου,  και  η  οποία  εξέτασε  διάφορα  στοιχεία  και  παραστατικά,  συνέταξε
εισήγηση με τις πρώτες παρατηρήσεις κι επισημάνσεις της, όπου προκύπτει ότι από
τα  απολογιστικά  στοιχεία  του  ΤΟΕΒ Κρύας  -  Λαψίστας   δείχνουν  μία  τάση
εξορθολογισμού δαπανών των υπηρεσιών του, αν και υπάρχουν μεγάλα περιθώρια
βελτίωσης στο εγγύς μέλλον.
  Οι οφειλές προς τη ΔΕΗ υπολογίζεται ότι ανέρχονται στις 200.000,00 € περίπου,
ενώ οι  αντίστοιχες  προς τον  ΓΟΕΒ είναι  πολύ περισσότερες  κι  αμφισβητούμενες
ταυτόχρονα από τον ΤΟΕΒ. Πρέπει, λοιπόν, άμεσα να ζητήσουμε στοιχεία από τις
οικονομικές υπηρεσίες των ανωτέρω.
  Στον Απολογισμό Εξόδων υπάρχουν τρεις υπερβάσεις των Κ.Α.Ε. οι οποίες θα
έπρεπε  να  εγκριθούν  με  Απόφαση  Αναμόρφωσης  του  ΔΣ.   και  συγκεκριμένα
πρόκειται για: α) τη δαπάνη με τίτλο «Αποδοχές - εισφορές τακτικού προσωπικού και
έκτακτες δαπάνες προσωπικού» με ύψος υπέρβασης 249,26 €, β). τη δαπάνη με
τίτλο «Ταχυδρομικά έξοδα» ύψους  υπέρβασης 204,16 €  και  γ). τη δαπάνη με τίτλο
«Δαπάνες  διοικήσεως  -  συντηρήσεως  -  λειτουργίας  έργων  Α΄  Τάξης»  ύψους
υπέρβασης 40.000,00 €.
  Επίσης  στο Ταμείο δηλωθήκαν 12.240,68 €, από τα οποία 5.550,50 € οφείλει,
(αλλά δεν έχει αποδώσει ακόμη το αεροδρόμιο0, ενώ τα υπόλοιπα έχουν κατατεθεί
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στις  07/01/2015  στον  τραπεζικό  λογαριασμό,  όπου  ήδη  υπήρχαν  καταθέσεις
15.214,11€, στις 31/12/2014. 

      
  Προτείνεται η έγκριση του πίνακα απολογισμού εσόδων και εξόδων οικονομικού
έτους 2014 και  αποτελέσματα χρήσης 2014, των ανωτέρω, τα οποία έχουν εγκριθεί
με την υπ’ αριθμ.3/29-01-2015 Απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου, αλλά και με
την υπ’ αριθμ.2/15-2-2015 Απόφαση Γενικής Συνέλευσης του ΤΟΕΒ, με  καταψήφιση
των δαπανών που   δεν τηρήθηκε η νόμιμη διαδικασία τους (αναγκαία αναμόρφωση)
αλλά και με την επιφύλαξη του οικονομικού-διαχειριστικού ελέγχου που μπορεί να
προκύψει. 
  Επίσης,  προτείνεται  η  ψήφιση  του  προϋπολογισμού,  όπως  έχει  συνταχθεί  και
ψηφιστεί από το Δ.Σ. του ΤΟΕΒ.
  Επισημαίνεται στο Δ.Σ. του ΤΟΕΒ ότι θα πρέπει να ακολουθήσει πιστά τις οδηγίες
του Δήμου Ζίτσας, ως εποπτεύουσα αρχή».  
  Ακολούθησαν διευκρινιστικές  ερωτήσεις  και  στη συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε το
λόγο στον Αντιδήμαρχο κ. Λάμπρου Δημήτριο ο οποίος είπε τα εξής: 
 «Επειδή έχει προκύψει το θέμα τι είδους εποπτεία μπορεί να ασκήσει ο δήμος μας
στον ΤΟΕΒ, δηλαδή μπορεί να ασκήσει οικονομικό, διαχειριστικό έλεγχο ή της απλής
έγκρισης  των  αποφάσεων  των  οργάνων  της  διοίκησης  του  Οργανισμού  που
αφορούν τα οικονομικά στοιχεία του (όπως ο προϋπολογισμός- απολογισμός και ο
ισολογισμός) και επειδή με έχει προβληματίσει  έντονα  και ειδικά  δεν ξέρω εάν το
γνωρίζετε με προβλημάτισε για ποιο λόγο δεν εγκρίνονται οι αποφάσεις που παίρνει
το δημοτικό συμβούλιο για την έγκριση του απολογισμού 2013 και προϋπολογισμού
2014  από  την  αποκεντρωμένη  περιφέρεια,  για  τον  έλεγχο  της  νομιμότητας  της
πράξης αυτής.
  Για  αυτό  το  λόγο  θέλω να  σας  αναφέρω  το  σκεπτικό  μου  και  τη  διαφορετική
προσέγγιση περί του ζητήματος αυτού.  
  Να ξεκινήσω και να σας πω ότι η πρώτη επιφύλαξη μου ξεκινάει από το ότι κατά την
μεταβίβαση της αρμοδιότητας από τις τέως Νομαρχιακές Αυτοδιοικήσεις αυτές είχαν
την  εποπτεία και τον έλεγχο, ενώ με τον Καλλικράτη οι δήμοι ανέλαβαν μόνο την
εποπτεία.
  Προσέξτε  λίγο.  Αν  ο  νομοθέτης  ήθελε  να  μεταβιβάσει  στους  δήμους  όλες  της
αρμοδιότητες των τέως Νομαρχιακών Αυτοδιοικήσεων που  είχαν και την  εποπτεία
και  τον  έλεγχο των  εν  λόγω Οργανισμών,  θα  ανέγραφε  στο  σχετικό  εδάφιο  του
άρθρου 94 του ν.3852/10, με το οποίο μετεβιβασθήκαν σχετικές αρμοδιότητες στους
δήμους  όσα αναγράφονται  στο άρθρο 186 εδάφιο ΙΙ.Β.β. παρ.15 του ν.3852/2010
στο  οποίο αναθέτει στην Περιφέρεια τις αντίστοιχες αρμοδιότητες περί ΓΟΕΒ, όπως
τη δυνατότητα συγχώνευσης, κατάργησης και την εφαρμογή των λοιπών διατάξεων. 
  Επειδή  κατά  την  άποψή  μου  κρίθηκε  αναγκαία  η  επίσημη  ερμηνεία  του
περιεχομένου  του  όρου «άσκηση εποπτείας»  από τους  δήμους που εδρεύουν  οι
ΤΟΕΒ σύμφωνα με τις  διατάξεις  του Ν.3881/1958 που αναφέρεται  στο άρθρο 94
παρ.  5  αρ.  3  του  ν.3852/2010,  ώστε  ο  Δήμος  Ζίτσας,  και  κατά  επέκταση  και  οι
υπόλοιποι  δήμοι  να  ανταποκριθούν  σύννομα  στην  αρμοδιότητα  της  εφαρμογής
αρμοδιότητας  περί  εποπτείας  Τ.Ο.Ε.Β.  και  προς  αποφυγή  οποιονδήποτε
προβλημάτων που θα καθιστούσαν άκυρες τις όποιες ενέργειες του. 
  Απευθυνθήκαμε  σαν  Δήμος  με  το  αριθ.  πρωτ.660/15-1-15  έγγραφο  προς  το
Υπουργείο  Αγροτικής  Ανάπτυξης  &  Τροφίμων,  με  το  οποίο  ζητούσαμε  οδηγίες
σχετικά με την άσκηση , της εποπτείας  
  Σε  απάντηση  του  ανωτέρω  εγγράφου  το  Υπουργείο  Αγροτικής  Ανάπτυξης  &
Τροφίμων σχετικά με την «άσκηση εποπτείας επί των Τ.Ο.Ε.Β.» (άρθρο 94, παρ. 5,
εδαφ. 3 του Ν. 3852/2010) και δη για την έγκριση προϋπολογισμού/απολογισμού,
μας  γνωρίζει  ότι  άποψη της υπηρεσίας της    είναι  ότι  τα  οικονομικά στοιχεία  των
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Τ.Ο.Ε.Β.  (άρθρο 34 του  από 13-9-59 Β.Δ.  και  άρθρο 40 του Καταστατικού  των
Τ.Ο.Ε.Β.) εγκρίνονται από την αρμόδια υπηρεσία του Δήμου.
  Τέλος μας γνωρίζει  ότι, προς το σκοπό της διευθέτησης των προβλημάτων που
έχουν ανακύψει από την εφαρμογή του Ν. 3852/2010, η Υπηρεσία του βρίσκεται σε
διαρκή συνεργασία με τις  συναρμόδιες  υπηρεσίες  και  άλλων Υπουργείων για την
διευθέτηση αυτών, με τις κατάλληλες νομοθετικές ρυθμίσεις.
  Από μία αναζήτηση που έκανα στο διαδίκτυο διαπίστωσα ότι  μέχρι  σήμερα,  το
ζήτημα  της  έγκρισης  προϋπολογισμού,  απολογισμού  και  ισολογισμού  από  τους
δήμους ανά την επικράτεια έχει προσεγγιστεί με διαφορετικούς τρόπους .
  Κατά  μια  προσέγγιση  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  εγκρίνει  και  τις  τρείς  ανωτέρω
αναφερόμενες οικονομικές καταστάσεις
  Μία  άλλη  προσέγγιση  που  έχει  ακολουθηθεί  είναι  ότι,  ναι  μεν  το  Δημοτικό
Συμβούλιο εγκρίνει, αλλά σε ορισμένες περιπτώσεις η έγκριση αυτή προηγείται της
έγκρισης της Γενικής Συνέλευσης των Τ.Ο.Ε.Β.,  ενώ σε άλλες περιπτώσεις έπεται
αυτής.
  Ακόμη διαπιστώθηκε και η προσέγγιση η αρμόδια υπηρεσία να προεγκρίνει  τον
προϋπολογισμό και να τον διαβιβάζει  προς τελική έγκριση στην Γενική Συνέλευση
του Οργανισμού.
 Υπάρχει επίσης προσέγγιση που το Δημοτικό Συμβούλιο εγκρίνει τον ισολογισμό,
απολογισμό  και  τα  αποτελέσματα  χρήσης,  αλλά  με  επιφύλαξη  οποιουδήποτε
διαχειριστικού ελέγχου. 
  Μία  άλλη  που  έρχεται  στο  μυαλό  μου  είναι  ότι  υπέγραψε  πρώτα  ο  αρμόδιος
Αντιδήμαρχος  την  προέγκριση  και  μετά  έστελνε  στο  Υπουργείο  Αγροτικής
Ανάπτυξης.
  Σε κάθε περίπτωση όμως η εμπλοκή του Δημοτικού Συμβουλίου γίνεται  με την
επίκληση του  άρθρου  234  του  Ν.3463/2006 (Κώδικα  Δήμων και  Κοινοτήτων),  το
οποίο όμως αφορά Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου που ιδρύονται ύστερα από
απόφαση  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  των  Δήμων,  κάτι  που  δεν  ισχύει  στην
περίπτωση του Τ.Ο.Ε.Β το οποίο είναι Ν.Π.Ι.Δ. που στην ουσία εποπτεύονται από το
Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων.
  Για τα τεκμηριωθεί το χάος που υπάρχει με την έγκριση του προϋπολογισμού, του
απολογισμού,  του  ισολογισμού,  των  ετήσιων  υπογραφών  και  λογαριασμού
αποτελεσμάτων χρήσεως,  αναφέρω ότι  στην ισχύουσα νομοθεσία  άρθρο 34 του
βασιλικού  διατάγματος  13-9/1959  περί  Οργανισμών  Εγγείων  Βελτιώσεων,  δεν
προκύπτει   από  καμία  διάταξη  του  νόμου  ότι  οι  δήμοι  αποτελούν  διάδοχοι  της
περιφερειακής Διεύθυνσης Εγγείων Βελτιώσεων που αναφέρεται στο εν λόγω άρθρο,
ώστε  να  ελέγχουν  και  να  τροποποιούν  τις  οικονομικές  καταστάσεις  αλλά  και  να
εγκρίνουν τροποποιήσεις ορισμένων εξ΄αυτών.
  Σίγουρα σας προβλημάτισα αλλά πείτε μου και εσείς από ποιόν  νόμο, εγκύκλιο ή
έγγραφο,  αναφέρει ρητά  ότι  ο Δήμος Ζίτσας είναι υπεύθυνος να ασκήσει οικονομικό
και διαχειριστικό έλεγχο στα πλαίσια της εποπτείας του.
  Άλλωστε,  από που απορρέει  ότι  ο  προϋπολογισμός – απολογισμός πρέπει  να
έρχεται στο Δημοτικό Συμβούλιο για έγκριση  και γιατί να μην εγκρίνεται απευθείας
από την υπηρεσία; Είναι ερωτήματα που εύλογα μπορεί να θέσει κάποιος. Άλλωστε
υπάρχει τμήμα στον Οργανισμό Αγροτικής Οικονομίας που μπορεί να ελέγξει και να
εγκρίνει τον προϋπολογισμό.
  Παρόλο τον προβληματισμό μου και την διαφορετική προσέγγιση του ζητήματος,
για να μην υπάρχει θέμα λειτουργίας του, προτείνω να εγκριθεί ο προϋπολογισμός
2015,  ο  απολογισμός  και  τα  αποτελέσματα  χρήσεως  2014  από  το  Δημοτικό
Συμβούλιο με την επιφύλαξη πάντα του διαχειριστικού ελέγχου που θα προκύψει.
  Επίσης προτείνω στον κύριο Δήμαρχο  να συνταχθεί και σταλεί έγγραφο προς την
Κεντρική Ένωση Δήμων Ελλάδας στον κύριο Πατούλη, ο οποίος από ότι βλέπω, όσα
αιτήματα  κύριε   Δήμαρχε  του  έχετε  στείλει  τα  έχει  προωθήσει  όλα στην κεντρική

4



εξουσία,   να  αναλάβει  την  πρωτοβουλία,  αν  όχι  για  την  οριστική  επίλυση  του
θέματος που αφορά την «άσκηση της εποπτείας» των ΤΟΕΒ και ταλανίζει όλους τους
οργανισμούς  της  Τοπικής  Αυτοδιοίκησης,  να  αποσαφηνίσει  το  καθεστώς  και  να
δώσει οδηγίες και να τονωθεί επιτέλους η ανάπτυξη του πρωτογενείς τομέα  που
τόσο ανάγκη την έχουμε στην περιοχή μας.
  Ο Δήμος  Ιωαννιτών,  να  σας  αναφέρω κλείνοντας,  δεν  έχει  φέρει  το  θέμα στο
Δημοτικό Συμβούλιο προς ψήφιση και  έγκριση. Σε έγγραφό του δε, το Υπουργείο
Αγροτικής  Ανάπτυξης  και  Τροφίμων απαντώντας,  τον  ενημερώνει  ότι  άποψη της
αρμόδιας υπηρεσίας του είναι ότι ο έλεγχος νομιμότητας πράξεων των ΟΤΑ, όπως
περιγράφεται  στο  άρθρο  215,  παρ.  2  του  Ν.  3852/2010  αφορά  πράξεις  που
αναφέρονται σε εσωτερική τους λειτουργία».
 Ο  επικεφαλής  της  παράταξης  «ΑΥΤΟΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ  ΕΝΟΤΗΤΑ»  κ.  Γαρδίκος
Βασίλειος στην τοποθέτησή του είπε ότι  έπρεπε να προηγηθεί νομική έρευνα του
θέματος και οι ΤΟΕΒ να ανήκουν στους αγρότες παραγωγούς, οι οποίοι πρέπει να
έχουν και την διαχείριση με ξεκάθαρο νομικό πλαίσιο ελέγχου, διατυπώνοντας την
άποψη  ότι  οι  ΟΤΑ  πρέπει  να  προβαίνουν  σε  έλεγχο  νομιμότητας  και  όχι
σκοπιμότητας  και η ΚΕΔΕ να αναλάβει  πρωτοβουλία αποσαφήνισης του νομικού
πλαισίου, διευκρινίζοντας ότι τα μέλη της παράταξής του θα ψηφίσουν λευκό καθώς
υπάρχουν πολλές ασάφειες και δεν έχει γίνει καμία ενημέρωση για όσα είχαν ειπωθεί
στην  συνεδρίαση  του  Δημοτικού  Συμβουλίου  του  προηγούμενου  έτους  όταν  είχε
συζητηθεί το αντίστοιχο θέμα του ΤΟΕΒ. Πρότεινε δε,  την διενέργεια ονομαστικής
ψηφοφορίας.
   Ο επικεφαλής της παράταξης  «ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ» κ.  Μανούσης Σωτήριος
στην  τοποθέτησή  του  είπε  ότι  καταψηφίζει  την  εισήγηση  καθώς  σαν  παράταξη
διαφωνούν επί της αρχής με την λειτουργία των ΓΟΕΒ και των Τ.Ο.Ε.Β. θεωρώντας
ότι  πρέπει  να αποτελούν έναν ενιαίο κρατικό φορέα προς όφελος των μικρών και
μεσαίων αγροτών.
  Ο  επικεφαλής  της  παράταξης  «ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΙΚΗ  ΑΝΑΤΡΟΠΗ»  κ.  Ματσάγκας
Εμμανουήλ κατά  την τοποθέτησή του πρότεινε αναβολή του θέματος προκειμένου ο
Δήμος να απευθυνθεί άμεσα στην ΚΕΔΕ και το Νομικό Συμβούλιο του Κράτους με
σχετικό του έγγραφο προκειμένου να προβούν στις  απαραίτητες  ενέργειες  για να
διερευνηθεί και αποσαφηνιστεί το Νομικό πλαίσιο. Επειδή δε η παραπάνω πρότασή
του δεν έγινε δεκτή δήλωσε ότι θα ψηφίσει λευκό. 
  Ο Αντιδήμαρχος κ. Λάμπρου Δημήτριος συνοψίζοντας την πρότασή του η οποία
τέθηκε  σε  ονομαστική  ψηφοφορία  από τον  Πρόεδρο  του  Δημοτικού  Συμβουλίου,
πρότεινε  την  έγκριση  του  προϋπολογισμού-προγράμματος  χρήσης  2015.  Επίσης
πρότεινε την έγκριση του πίνακα απολογισμού εσόδων και εξόδων οικονομικού έτους
2014 και των αποτελεσμάτων χρήσης 2014, των ανωτέρω, τα οποία έχουν εγκριθεί
με την υπ’ αριθμ.3/29-01-2015 Απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου, αλλά και με
την υπ’ αριθ. 2/15-2-2015 Απόφαση Γενικής Συνέλευσης του ΤΟΕΒ, με  καταψήφιση
των δαπανών που δεν τηρήθηκε η νόμιμη διαδικασία τους αλλά και με την επιφύλαξη
του οικονομικού-διαχειριστικού  ελέγχου που μπορεί  να  προκύψει,  επισημαίνοντας
στο  Δ.Σ.  του  ΤΟΕΒ ότι  θα πρέπει  να  ακολουθήσει  πιστά  τις  οδηγίες  του  Δήμου
Ζίτσας, ως εποπτεύουσα αρχή.
  Στη  συνέχεια  ο  Πρόεδρος  κάλεσε  το  Συμβούλιο  να  αποφασίσει  σχετικά,  με
ονομαστική ψηφοφορία, το οποίο αφού έλαβε υπόψη του την παραπάνω εισήγηση
και τις σχετικές τοποθετήσεις με δέκα πέντε (15) θετικές ψήφους

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

  Εγκρίνει τον πίνακα απολογισμού εσόδων και εξόδων οικονομικού έτους 2014 και
αποτελέσματα χρήσης 2014, του ΤΟΕΒ Κρύας Λαψίστας, τα οποία έχουν εγκριθεί με
την υπ’ αριθ. 3/29-01-2015 Απόφαση του Διοικητικού Συμβουλίου, αλλά και με την
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υπ’ αριθμ. 2/15-2-2015 Απόφαση Γενικής Συνέλευσης του ΤΟΕΒ Κρύας Λαψίστας,
με  καταψήφιση των δαπανών που δεν τηρήθηκε η νόμιμη διαδικασία τους αλλά και
με την επιφύλαξη του οικονομικού-διαχειριστικού ελέγχου που μπορεί να προκύψει,
επισημαίνοντας στο Δ.Σ. του ΤΟΕΒ ότι θα πρέπει να ακολουθήσει πιστά τις οδηγίες
του Δήμου Ζίτσας, ως εποπτεύουσα αρχή.
   Επίσης εγκρίνει τον προϋπολογισμό και το πρόγραμμα εργασιών χρήσεως 2015
του ΤΟΕΒ Κρύας – Λαψίστας.
  Μειοψηφούντων  του  Δημοτικού  Συμβούλου  κ.  Μανούση  Σωτηρίου,  ο  οποίος
καταψήφισε την εισήγηση και των Δημοτικών Συμβούλων κ.κ. Γαρδίκου Βασιλείου,
Τσακανίκα  Δημητρίου,  Λεοντίου  Κων/νου,  Γκαραλέα  Δημητρίου,  Χανδόλια
Αποστόλου, Καλογήρου Ιωάννας και Ματσάγκα Εμμανουήλ που ψήφισαν λευκό.

 
 Η  Απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  91/2015.
  Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

 ΛΙΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.
Τ.Υ.

ΚΑΛΟΓΗΡΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

  ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ Δ.Σ.
  Τ.Υ.

                           

                                                    Ακριβές Απόσπασμα
Μ.Ε.Δ

 ΔΡΟΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
Υπηρεσιακός Γραμματέας  

 Δημοτικού Συμβουλίου
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